
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde 12.01.22 
 
Deltagere ved mødet:  
Jesper Steen Tastesen (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Caroline Bang, Ahmed Bibi, 
Jeppe Nielsen, Thomas Graven, Thomas Falslund, Karen Louise Reeh, Henrik Larsen, Claus Roholt, 
Bente Karkov, Helle Hjorth og Kåre Mortensen 
 
Afbud: 
 
Fraværende: 
 
Referent: Kåre Mortensen 
 

Punkt: Punkt 

fremsendt af: 

Referat/Beslutning: 

1. Godkendelse af 

dagsorden, ordstyrer 

og evt. 

bemærkninger til 

referat fra seneste 

møde  

 
 

 Ordstyrer: Claus Roholt 
 
 
 

2. Bestyrelsen 

 

 Emner behandlet nedenfor 
 
 

   

   

   

3. Nyt fra eleverne 

 

Studierejser for de 

ældste elever 

 

 
 
 

Ahmed 

Elevrådet 

Baggrund: Flere skoler i Odense sender deres 
ældste elever afsted på studierejser til destinationer, 
som de kan bruge historisk, samfundsmæssigt 
og/eller sprogmæssigt. Rejserne varer typisk 3-5 
dage. Lige nu får 9. klasserne en rejse til København 
for ca. 400 kr. 
Det kunne eventuelt godt være København. Men det 
vigtige er at der også er overnatning på turen. 
 
Formål: At afklare om man her på skolen, vil indføre 
studierejser. 
Ønske om at se et budget på en mulig studierejse. 
Kan man lave noget opsparing/arbejde på klasserne 
selv. 



Aftalt: ledelsen undersøger økonomien omkring 
forskellige typer af lejrskoleture: 

1. 1 overnatning i KBH 
2. 4 dags tur til Berlin/Paris/London 

 
Elevrådet vil gerne have en årlig emnedag med 
emnet elevtrivsel. 
 
Ønske om lille lejrskole for de yngre elever (3.-4. 
klasse). 
 
Spurgt til nye skolemøbler fra 6. og ned. 
9. klasse ønsker sofamøbler på deres gang. 
Aftalt: Helle/Kåre undersøger mulighederne for at 
placere flere møbler på gangen af hensyn til brand. 
Hvis brandforholdene kan elevrådet få gratismøbler 
ved Odense Renovation: 
https://www.odenserenovation.dk/om-odense-
renovation/zirkel/ 
 
Der bliver løbende revideret bodens madtilbud. 
Forskellige ønsker til ude og inde områder. 
 
Elevrådet kunne lave nogle skilte til at minde os om 
hvor vi skal huske at rydde op efter os selv. 
 

4. Nyt fra 

medarbejderne 

 
 
 

 Der kører corona-SFO/skole 
Man er ved at være træt af det. 
Der er bekymring bl.a. nogle medarbejdere omkring 
den stigende corona smitte stigning. 
Det er dejligt at medarbejderne må blive testet igen 
når der er podere på skolen. 
 

5. Nyt fra ledelsen, 

herunder bl.a. 

budgetopfølgning 

 
 

 Ingen budgetopfølgning, da budget ikke er afsluttet 
endnu. 
 
Der bliver arbejdet med corona stort set alle dage. 
Siden nytår har der været omkring 15-20 der er 
testede positivt. 
Vi er ramt meget lidt sammenlignet med andre 
skoler. 
Vi oplever dog en lille stigning i de mindste klasser. 
Fremadrettet vil vi dele selvtesten ud om fredagen. 
Vi får forskellige tidsrum hver uge til testning af 
podere på skolen. Derfor kommer der også ny 
tidsplan hver uge. 
 
Vi påbegynder snart skoleårets planlægning for 
kommende skoleår. 
Igen i år vil skoleplanen blive lavet i tæt samarbejde 
med de tillidsvalgte. 
 
 

Alkohol politik og 

translokation 

 

Claus/Hell

e/Kåre 

Da vi har en alkoholpolitik der betyder, at man ikke 
kan servere et glas bobler til dimissionen, flytter 
arrangementet nogle gange til private hjem. 



 
Skulle man se mere overordnet på hele konceptet 
omkring dimissionen. 
Hvordan kunne en fin afslutning være ud fra 
elevperspektiv? 
Inddragelse af elevrådet. 
Spørge kontaktforældrene om de kunne være 
inddraget i “efter-festen” efter det officielle 
arrangement. 
 
 

 

 

Jesper Opfølgning på Bodens madtilbud ift. det vi drøftede 
på september 2021 mødet.  
 
Helle orienterer om at der løbende er tilpasninger i 
madmængder, og Vivi er opfordret til, at der købes 
rigeligt ind så ingen “madbodkunder” går tomhændet 
hjem. 

6. Forslag: 

 

  

Ledelsen præsenterer en 
opgørelse af elev ind- og 
udmeldinger i 2021 
sammenlignet med 2020 

 

Karen L Baggrund: Halvårlig opgørelse - Som led i 
drøftelserne om den attraktive Hunderupskole 
fremlægger ledelsen en af opgørelse over ind- og 
udmeldinger i 2021 sammenlignet med 2022   
Formål: På baggrund af ledelsens fremlæggelse af 
data drøftes evt. initiativer. 
 
2020 aug.-dec: 37 indmeldinger og 18 udmeldinger 
2021 aug.-dec.: 23 indmeldinger og 10 udmeldinger 
Det er meget spredt hvilke klasser der er ændringer. 
Vi ser ikke nogen bestemte tendenser, men vi vil 
fortsat have opmærksomhed på området. 
  
Der er mange elever, der søger skolen, men der er 
ikke altid plads på den pågældende årgang 
Aftalt: Næste opgørelse er for jan. - juni 2020/2021 
præsenteres i aug. 2022 
 

 

 

  

Hjemmeundervisning  Baggrund: Henvendelse fra en forældre vedr. 
aflysning af undervisning under hjemsendelse. Nogle 
timer bliver aflyst pga. sygdom, afvikling af 
ferie/omsorgsdage etc. uden at der sættes vikar på. 
Formål: Drøftelse af hvorledes den faglige kvalitet i 
undervisningen opretholdes under hjemsendelse qua 
Corona  
Der er en del ferieafvikling i perioder, hvor ledelsen 
har fokus på lærerteam tilpasning, så der ikke er hele 
dage der er arbejd-selv. 
 
Vikardækning på online har været en udfordring, som 
der skal tilpassses en model for over tid. 
 
Nødpasning/undervisning på skolen er et tilbud som 
bør anvendes, hvis der ses behov hos barnet.  



 
 
  

Opfølgning 

 

Jesper Opfølgning fra ledelsen på det lukkede punkt fra 
november 2021 mødet.  
Punktet ikke til referat.   
 

7. Evt.  

 

  
Evaluering af emneuge - ønsker om mere 
håndgribelige emner. Tvær samarbejdet er vigtigt. 
Der bliver talt positivt om når eleverne blandes på 
tværs af alle årgange. 
Flere boder med kaffe, kage, m.m. kunne være rart 
da der var lang kø. 
 
 

 

Punkter til næste møde 

 1. Statistik for medarbejders sygefravær for 2021 
sammenlignet med 2020 (januar 2022) 

2. IT-plan og GDPR v/ Claus 
3. Tilbagemelding fra elevrep. vedr. afholdelse af 

translokation. Elevrep. drøfter med 
klassekammeraterne, hvad de kunne forestille 
sig v/ Caroline og Ahmed 

4. Ledelsen undersøger brandforhold på 9. 
klasses gangen i forhold til indkøb af 
sofamøbler v/Helle/Kåre 

5. Budget 2021 v/Kåre 

 
 

  

 


